
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. april 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 813 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares forelø-

bigt.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 813:  

”Er ministeren enig i, at private fertilitetsklinikker har en kommerciel og erhvervs-

mæssig vinding ved, at de som følge af lovbemærkningerne til § 12 i lovbekendtgø-

relse nr. 902 om assisteret reproduktion i forbindelse med behandling, diagnostik og 

forskning m.v. har fået mulighed for at udtage og håndtere donoræg, hvormed de 

kan behandle recipienter, herunder også udenlandske?” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt på grund af den ekstraordinære situation, som Sund-

heds- og Ældreministeriet og ministeriets styrelser befinder sig i, i forbindelse med 

håndteringen af COVID-19.  

 

 

Med venlig hilsen 
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